
Overzicht moties en toezeggingen 2023 en 2018-2022 (vrs. mei 310523)  
Datum  Nr Fractie 

  
Inhoud  Afhandeling   PH  

230525 T1 PvdA 
D66 
AL 
NB 

Mobiliteitsplan:  
 De portefeuillehouder zegt toe 
de benodigde budgetten te 
verwerken in de begroting  

 Mevr. 
Koek-Baks 

Beantwoording: 
 
230516 T1 VVD  Toegezegd is dat beleid gaat 

komen over de maatschappelijke
voorzieningen in de woonvisie 
(eind dec- begin jan 2024)  
  

  Dhr. 
Frequin  

Beantwoording:   
  
230516 T2 PvdA  

D66   
De vragen die gesteld zijn over 
Mobiliteitsplan worden schriftelijk
beantwoord   

Beantwoording fracties 
retour via mail 22-5-23 

memo’s gemeenteraad
24-5 

Mevr. 
Koek-Baks 

230516 T3 NB   Verzoek om te kijken naar opties
om de kruising 
Holendrechterweg-Middenweg 
veiliger te maken, eventueel 
plaatsing van spiegels.   
Dit geldt ook voor het fietspad bij
Hoger-Einde-Zuid. Dit zal 
schriftelijk worden beantwoord.  

  Mevr. 
Koek-Baks 
  

            
230511 T1 D66  Evaluatie Diftar  

Bij de beantwoording van de 
technische vragen is de 
programmabegroting 
opgenomen (financieel 
overzicht). De wethouder zegt 
toe om deze in het vervolg ook 
mee te zenden met het evaluatie
document.   

De financiële 
verantwoording met 
betrekking tot de 
afvalinzameling is vast 
onderdeel van de 
jaarrekening. Het 
betreffende overzicht is
daar rechtstreeks uit 
overgenomen.   

Dhr. 
Frequin  

230511 T2 PvdA  De portefeuillehouder zegt toe 
Klanttevredenheid inzake de 
dienstverlening wordt 
meegenomen en verdere 
evaluaties.  
    

Bij de start van diftar 
heeft de 
Gemeenteraad 
indicatoren voor de 
evaluatie vastgesteld.   
  
De uitgangspunten 
voor de evaluatie zijn 
behandeld in de 
Commissie Ruimte van
17 juni 2021. Zie  
https://ris2.ibabs.eu/Ag
enda/Details/OuderAm
stel/2095585e-d9a6-
40c7-981e-

Dhr. 
Frequin  

https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/OuderAmstel/2095585e-d9a6-40c7-981e-21955c7e53e8
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/OuderAmstel/2095585e-d9a6-40c7-981e-21955c7e53e8


21955c7e53e8  
bijlage 5.  
  
Het beheersen van de 
kosten en het 
verbeteren van het 
milieurendement is het 
uitgangspunt van diftar.
De meting 
klanttevredenheid over 
diftar wordt vooralsnog 
niet gepland. Als de 
raad hiervoor kiest kan 
dit meegenomen 
worden in een 
toekomstig 
tevredenheidsonderzoe
k.   

230511 T3 GL  Service- level agreements kan 
de raad hier ook in worden 
meegenomen? Hier komt de 
wethouder later op terug, de 
mate van servicelevels.  

De SLA wordt 
toegevoegd als bijlage 
en wordt separaat 
verzonden aan de 
Raad. Het betreft de 
Europese 
Aanbestedingsdocume
nten ‘programma van 
eisen’ (waarin onder 
punt 69 de tijden van 
de helpdesk worden 
vermeld) en de ‘‘nota 
van inlichtingen’ 
waarin onder punt 25 
en 26 een nadere 
uitwerking van de 
helpdesk.  

Dhr. 
Frequin  
  

230511 T4 NB  De wethouder zegt toe de 
volgende hotspots in 
Duivendrecht inzake het 
plaatsen van afval toe te voegen:
Waddeneilanden Milieu-eiland 
en bij het parkeerterrein aan de 
Telstar weg nabij de supermarkt.

Ook deze locaties 
worden door de BOA's 
dagelijks bezocht.   

  

230511 T4 NB  
  
  
  

Hfdst 4.2.3 Al 2 Vooral de 
hoeveelheid GFT kan nog 
drastisch verminderd worden, 
het restafval bevat nog73 kg 
GFT per inwoner per jaar. WeI 
moet bedacht worden dat het 
een steekproef en een 
momentopname betreft. Hoe is 
deze steekproef opgezet en is 
deze representatief?   
 Hier wordt schriftelijk op 

Er worden 
sorteeranalyses 
uitgevoerd van het fijn 
restafval uit de 
volgende gebieden:  
1. Ouder-Amstel 
laagbouw  
2. Ouder-Amstel 
hoogbouw  
Per meting wordt 
vanuit een 
steekproefmonster bij 

Dhr. 
Frequin  

https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/OuderAmstel/2095585e-d9a6-40c7-981e-21955c7e53e8


gereageerd.   
  
NB heeft twijfels over de 
waterdichtheid van diftar, waar 
het gaat om privacy van  
gebruikers van medische 
hulpmiddelen en minima. Kan de
portefeuillehouder  
zeggen hoe deze privacy 
geborgd is en of de leverancier 
Kliko een 
bewerkersovereenkomst 
gesloten heeft?   
    

zowel hoogbouw als 
laagbouw een 
sorteermonster van 
circa 375 kilogram 
getrokken en in zijn 
geheel gesorteerd.  
  
Er is een 
verwerkersovereen-  
Komst met KLIKO.  
  
De uitgangspunten 
voor de privacy zijn 
behandeld in de 
Commissie Ruimte van
17 juni 2021. De 
diverse memo's over 
diftar zijn te vinden via 
https://ris2.ibabs.eu/Ag
enda/Details/OuderAm
stel/2095585e-d9a6-
40c7-981e-
21955c7e53e8  
Onder andere vindt u 
daar de 
Privacyverklaring 
(bijlage 6).  
  
In de memo over de 
tariefstelling (bijlage 2) 
vinden we ook de 
compensatieregelingen
. Daarin is vermeld dat 
het voor medisch afval 
gangbaar is om 
inwoners om bewijs te 
vragen van de 
aanschaf van het 
materiaal, op naam, 
incl. datum. Dit 
verzorgt een van onze 
beleidsmedewerkers.  
Voor minimum 
inkomens is gezocht 
naar een werkbare 
situatie. De 
huishoudens (een- of 
meerpersoons) die in 
aanmerking komen 
voor compensatie 
vanwege een minimum
inkomen, worden door 
Gemeentebelastingen 
Amstelland 
doorgegeven aan de 

https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/OuderAmstel/2095585e-d9a6-40c7-981e-21955c7e53e8
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/OuderAmstel/2095585e-d9a6-40c7-981e-21955c7e53e8
https://ris2.ibabs.eu/Agenda/Details/OuderAmstel/2095585e-d9a6-40c7-981e-21955c7e53e8


beleidsmedewerker. 
Deze zet de aanvragen
voor tikken door naar 
KLIKO. Aan de hand 
van de motie van 24 
juni 2021 is gekozen 
voor deze oplossing 
om te zorgen dat 
inwoners met een 
minimum inkomen zelf 
geen actie hoeven te 
nemen en automatisch 
de extra tikken op de 
afvalpas krijgen. 

  T5 VVD  Hoe is de serviceverlening 
richting nieuwe inwoners? Hoe 
wordt ervoor gezorgd dat ze op 
tijd hun pasje krijgen, gft-
containers.  
  
 De portefeuillehouder geeft aan 
schriftelijk terug te komen op de 
procedures rondom nieuwe 
inwoners/milieupas.   

Bij de oplevering van 
woningprojecten 
krijgen inwoners een 
brief met informatie 
over het aanvragen 
van een afvalpas en 
een gft-container.  
Ook andere nieuwe 
inwoners kunnen een 
afvalpas en 
desgewenst een gft-
container aanvragen. 
Op de website vinden 
zij hierover informatie.  

Dhr. 
Frequin   

  
230511 T1 D66  

  
Kaders voor de begroting van 
Duo+ 2024   
    
Risicoparagrafen en 
beheersmaatregelen Blz6: Op 
grond van ervaringscijfers kan er
redelijkerwijs vanuit gegaan 
worden dat Duo+ als 
risicodrager gemiddeld drie WW-
besluiten per jaar neemt. Echter,
de omvang van de besluiten 
hangt af van de verwachte 
uitstroom en verschilt per 
dossier.  
  
 Waarom wordt er niet van 
tevoren geld gereserveerd voor 
de gemiddelde 3 WW besluiten 
per jaar?   
 Schriftelijke beantwoording   
  

  Mevr.   
Langenack
er  

Beantwoording: De vraag over het ww-risico wordt door Duo+ herkend. Het is inderdaad zo dat er 
gemiddeld 3 ww-besluiten per jaar worden genomen. De afgelopen jaren, daar waar het zich 
heeft voorgedaan, is dit opgevangen door het (te verwachten) rekeningresultaat. Dit is de 
afgelopen jaren de bestendige gedragslijn geweest.  



   
Het bestuur Duo+ heeft zich dit risico ook gerealiseerd door de toenemende begrotingsdruk en 
vanuit het oogpunt van voorspelbaarheid. Om te komen tot borging van de begrotingsdiscipline is 
door Duo+ een onderzoek gestart hoe het ww-risico te beheersen. Er worden verschillende 
varianten onderzocht om dit risico in financiële zin op te vangen, zoals een reserve met specifiek 
doel bij Duo+.   
   
Het doel is voorspelbaarheid in de begroting van Duo+ en daarmee ook die van de gemeenten. 
Hiervoor wordt in het najaar 2023 een voorstel opgesteld richting het bestuur Duo+  
  T2 GL  Verzoek om bij de volgende 

(meerjaren-) begroting, de 
financiële uitwerking toe te 
voegen. De portefeuillehouder 
zegt dit toe.  

  Mevr.  
 
Langenack
er  
  

230511 T1 AL  De portefeuillehouder zegt toe 
alsnog de vragen inzake 
Veiligheidsregio over het 
waarborgfonds, schriftelijk voor 
de raadsvergadering te 
beantwoorden  

  Mevr. 
Langenack
er  

Beantwoording:   

  T2 D66  De mogelijkheden verkennen of 
er tijdelijk een externe 
communicatieadviseur kan 
worden aangenomen    
    

  Mevr. 
Koek- 
Baks  

Beantwoording: Inmiddels is in de vacature voorzien. Per 1 juli a.s. treedt de nieuwe strategisch 
communicatieadviseur in dienst.  
  T3 VVD  Communicatiebeleidsplan   

In september wordt het 
communicatieplan 2023-2024 
aangeboden  
  

  Mevr. 
Koek- 
Baks  

Beantwoording: Inderdaad, volgens de planning wordt in september het Communicatie 
Uitvoerigsplan 2023-2024 geagendeerd voor de Commissie B&B. De vaststelling ervan is een 
college bevoegdheid.  
  T4 PvdA  Extra aandacht op scholen 

inzake de Holocaust en de joden
vervolging zal worden 
meegenomen bij de gesprekken 
op scholen    
Stvz huisvesting voor het 
onderwijs zal schriftelijk worden 
beantwoord  
  

  Mevr. 
Koek- 
Baks  

Beantwoording:    
  
  T6 NB  Verdere termijnen over dorpen 

vrij van vrachtwagens zullen 
schriftelijk worden beantwoord   
    

  Mevr. 
Koek- 
Baks  

Beantwoording:    



  
  T7 OAA  De vraag over VRA waarom niet 

bij Going concern in de CUP zal 
schriftelijk beantwoord worden   
  

  Mevr. 
Koek- 
Baks  

Beantwoording:    
  
230316 T1 NB  De wethouder geeft aan dat de 

participatieverordening op korte 
termijn uitgewerkt zal worden.    
Toegezegd is dat de memo 
inzake participatieproces op 27 
maart wordt aangeboden aan 
het Presidium  

  Mevr. 
Koek- 
Baks  

Beantwoording: De participatieverordening in het kader van de Omgevingswet is in voorbereiding. 
Zo mogelijk wordt deze nog dit jaar ter besluitvorming aangeboden.  
221213 M1   Verzoekt het college:    

· Vanaf nu alle verkoop 
van gemeentelijke grond
of vastgoed, met 
uitzondering van grond 
voor tuinuitbreidingen, 
aan de raad voor te 
leggen zodat de raad 
wensen en bedenkingen
kan aangeven.  

  Dhr. 
Frequin

Beantwoording  
221213 M4   Verzoekt het college:   

Vanaf nu de Gemeenteraad in 
de gelegenheid te stellen 
wensen en bedenkingen te uitten
voorafgaand aan de goedkeuring
van dergelijke tijdelijke 
voorzieningen 
bestemmingswijzigingen daar 
waar het ingrijpende of mogelijk 
politiek gevoelige voorstellen 
betreft.  

  Dhr. 
Frequin

Beantwoording:  
221110 M1   Draagt het college op: Zich zo 

spoedig mogelijk bij het 
ministerie OCW aan te melden 
als Regenbooggemeente Ouder-
Amstel, met als doel de extra 
middelen te ontvangen ter 
bevordering van het lokaal 
LHBTIQ+ emancipatiebeleid en 
deze middelen in te zetten voor 
activiteiten rondom dit thema.    

    

Beantwoording:  

      2018-2022 hieronder zetten 
met aangepaste 
portefeuillehouder  

    

  



211125 M4   Meer Groen in DNK 1. Bij de 
stedenbouwkundige uitwerking 
als uitgangspunt te hanteren: a. 
Dat bestaand groen behouden 
blijft, tenzij dit niet past in de 
structuurvisie; b. Dat rekening 
wordt gehouden met de 
verblijfplaatsen van eventuele 
beschermde diersoorten; c. Dat 
ervoor zover mogelijk, evenveel 
kwalitatief groen van grote 
ecologische waarde terugkomt in
het gebied als dat verwijderd 
wordt; d. Dat er kwalitatief 
hoogwaardig groen wordt 
gerealiseerd; e. Het stadspark 
zich, rekening houdend met de 
uitkomsten van participatie, 
zoveel als mogelijk richt op 
natuur en recreatie in het groen 
en van voldoende omvang is om 
in de behoefte te voorzien van 
de bewoners en bezoekers van 
ABPZ en DNK; 2. Bij de 
stedenbouwkundige uitwerking 
de opties te verkennen om delen
van het stadspark/plangebied 
slechts beperkt op te hogen en 
daarmee meer ecologisch 
waardevol groen te behouden. 3.
In het vervolgtraject tijdig te 
starten met onderzoek naar 
herplanting van bomen  

  Dhr. 
Frequin

Beantwoording:  
211125 M5   Verzoekt het college: •Om in de 

stedenbouwkundige uitwerking 
van DNK de bereikbaarheid van 
DNK tijdens evenementen 
speciale aandacht te geven met 
de nadruk op: -scheiding van 
evenementen- en 
bestemmingsverkeer; -
stimuleren van OV en 
fietsgebruik voor bezoekers van 
evenementen; -voorkomen van 
(parkeer)overlast in de wijk; •Om
met de betrokken partijen goede 
afspraken te maken over 
informatievoorziening, 
handhaving en (dynamische) 
verkeersregeling tijdens 
evenementen; •Om de resultaten
voor te leggen aan de Raad in 
het kader van de vast te stellen 
uitvoeringsstrategie  

  Dhr. 
Frequin



Beantwoording:  
210916 T  NB  Jaarlijks zal het communicatie 

uitvoeringsplan aan de raad 
worden voorgelegd m.n. over 
specifieke doelgroepen  

  Mevr. 
Koek- 
Baks  

Beantwoording:  
Het communicatie uitvoeringsplan is een college bevoegdheid. Jaarlijks zal het worden 
geagendeerd voor de Commissie B&B.  
201217 M3 VVD  Verzoekt het college om in 

gesprek te gaan  
Met de verantwoordelijk 
portefeuillehouder in Amsterdam
om duidelijk te maken dat wij 
geen erotisch centrum nabij 
onze gemeentegrenzen willen en
de portefeuillehouder te 
bewegen te kiezen voor een 
andere locatie  
De raad te informeren over de 
uitkomst van dit gesprek of deze 
gesprekken.  

  Mevr.  
Langen
acker  

Beantwoording:  
201022 M3 D66  Verzoekt het college: • Om bij 

het uitvoeren van het onderzoek 
parkeerbeleid en parkeerregime 
voor het Centrum van Ouderkerk
aan de Amstel ook de gebieden 
tussen de Rondehoep Oost, 
Polderweg, Schoolweg en 
Theresiastraat mee te nemen. • 
En bij het onderzoek nadrukkelijk
mee te nemen hoe dit gebied 
beter aangesloten kan worden 
op het OV en gebruik kan 
worden gemaakt van 
deelmobiliteit. • En daarbij 
rekening te houden met alle 
toekomstige ontwikkelingen in 
deze gebieden  

    
Mevr. 
Koek-
Baks  

Beantwoording:  
Bij het onderzoek wordt gekeken naar heel de gemeente Ouder-Amstel. Ook naar de Ronde Hoep 
Oost, Polderweg, Schoolweg en Theresiastraat. Er wordt onderzoek gedaan naar OV en 
deelmobiliteit in relatie tot parkeren en parkeernormen. Hierbij wordt rekening gehouden met de 
nieuwe ontwikkelingen. De nieuwe ontwikkelingen zijn juist de voornaamste rede waarom er niet 
parkeerbeleid nodig is. Voor een diepere analyse voor OV en/of deelmobiliteit dient apart 
onderzoek en beleid te worden opgesteld. Momenteel wordt in samenwerking met de VRA gewerkt
aan een gebiedsgerichte aanpak deelmobiliteit.    
200702 M3 D66   

GL  
Entrada roept het college op: • 
Zich in de 
vervolgonderhandelingen in te 
spannen om de middel dure 
huurwoningen gedurende een 
termijn van tenminste 20 jaren 
na de eerste ingebruikname voor
de daarvoor bedoelde 

  Dhr. 
Frequin



doelgroepen beschikbaar te 
houden. • Bij de besluitvorming 
over de stedenbouwkundige 
visie een onderbouwing aan de 
raad te presenteren waarom zij 
in deze onderhandeling wel of 
niet geslaagd is in de hiervoor 
genoemde oproep  

Beantwoording  
190418   Raads

breed  
    
aangen
omen   

Motie vreemd woningen om 
zelf in te wonen  
 Roept het college op om: -Te 
onderzoeken welke 
mogelijkheden Ouder-Amstel 
kan gebruiken om woningen 
toegankelijk te houden, zoals 
een anti-speculatiebeding en 
een zelfbewoningsplicht. -Deze 
mogelijkheden voor te leggen 
aan de raad. -Dit alles te doen 
op een moment dat de 
mogelijkheid biedt het te laten 
gelden voor de ontwikkelingen 
bij DNK, Entrada en het ABP.  

  Dhr. 
Frequin


